

Perjanjian ini dibuat pada (Tarikh) (Bulan) (Tahun) DI ANTARA

NAMA PELAJAR :

NO KAD PENGENALAN : NO PELAJAR :

NO BLOK/ARAS/BILIK : NO PERABOT :

Selepas ini disebut 'PELAJAR' dengan Kolej , Universiti Teknologi MARA. Selepas ini disebut sebagai 'KOLEJ' dan semua perabot kelengkapan bilik *(KATIL, TILAM, ALMARI, MEJA BELAJAR, KERUSI, PAPAN DUA FUNGSI, RAK KASUT, AMPAIAN BAJU, LAMPU MEJA BELAJAR DAN CERMIN MUKA) selepas ini disebut sebagai 'PERABOT'.

Bahawasanya KOLEJ telah bersetuju menyediakan PERABOT kepada PELAJAR tertakluk kepada syarat dan peraturan yang terkandung di dalam Akta 174, Akta Institusi-Institusi Pelajaran (Tatatertib) 1976 dan syarat kontrak yang mana berkenaan di antara Universiti dengan pembekal.

MAKA ADALAH DENGAN DIPERSETUJUI DAN DIAKUJANJI PERKARA SEPERTI BERIKUT :

- (a) Bahawa PELAJAR akan menggunakan PERABOT yang disediakan dengan sebaik mungkin dan tidak boleh membenarkan diguna atau dipinjam atau dipindah-alih oleh mana-mana pihak sepanjang tempoh menduduki kolej atau tempoh yang telah dibenarkan.
- (b) Bahawa PERABOT tidak boleh diubah-suai duduk aturnya atau beralih tempat atau beralih ke bilik lain atau dibentang di atas lantai (tilam) atau seumpamanya.
- (c) Bahawa PELAJAR akan membayar kos gantirugi sekiranya PERABOT yang didaftarkan atas nama PELAJAR didapati rosak atau kotor atau musnah atau hilang atau seumpamanya sepanjang tempoh PELAJAR menduduki KOLEJ.

Adalah dengan ini dipersetujui dan diakui bahawa sekiranya PELAJAR melanggar, enggan, ingkar dan/atau abai mematuhi perjanjian ini, maka KOLEJ adalah berhak menurut budibicara mutlaknya menarik balik kemudahan kolej kediaman tersebut SERTA MERTA dan mengenakan kos gantirugi sekiranya perabot rosak. PELAJAR dengan ini memahami bahawa sebarang rayuan kemudahan kolej TIDAK AKAN DILAYAN oleh pihak kolej.

Pada menyaksikan hal di atas, pihak-pihak yang tersebut dalam perjanjian ini telah menurunkan tandatangan mereka meterai dan pada haribulan dan tahun yang bertulis diatas.

.....
Tandatangan Pelajar

No Pelajar : Tarikh :

- Catatan :
- 1). 1 salinan untuk simpanan pejabat kolej /1 salinan untuk simpanan pelajar. Pelajar diminta menyimpan salinan pelajar untuk tujuan meninggalkan kolej (clearance).
 - 2). Jumlah gantirugi yang dikenakan tertakluk kepada Pengurusan Fasilitas.
 - 3). Pelajar dikehendaki menyerahkan borang ini (salinan pelajar) kepada pejabat pentadbiran kolej semasa membuat 'clearance' pada akhir semester.

STUDENT PLEDGE AND UNDERTAKING

I pledge to adhere to all instructions, regulations and Standart Operating Procedure (SOP) set by the faculty, campus and university in relation to returning to campus, within and outside campus movement, accommodation in residential college and attending learning activities at designated learning spaces in campus.

I undertake not to divulge false information at Saringc19 screening of falsify any information pertaining to travel history, physical movement or personal-status declared by me to the university.

I fully understand that all instructions, regulations and SOP in force are intended to prevent and to break the chain of Covid-19 outbreak in the campus.

I agree that if I fail/refuse and/or neglect to fulfill this pledge and undertaking, a disciplinary action can be taken against me in accordance with the Educational institutions (Discipline of students) Rules 1976.

IKRAR DAN AKUJANJI PELAJAR

Saya berikrar untuk patuh semua arahan, peraturan dan Prosedur Operasi Standart (SOP) yang ditetapkan oleh fakulti, kampus dan universiti berkaitan kemasukan semula ke kampus, pergerakan dalam dan luar kampus, penginapan di kolej kediaman dan menghadiri aktiviti pembelajaran di ruang pembelajaran yang disediakan di dalam kampus.

Saya berjanji tidak akan memberikan maklumat palsu semasa saringan di SaringC19 atau memalsukan apa-apa maklumat berkenaan sejarah perjalanan, pergerakan fizikal atau status diri yang saya isytiharkan kepada universiti.

Saya faham sepenuhnya bahawa segala arahan, peraturan dan SOP yang berkuatkuasa adalah bertujuan untuk mencegah dan memutuskan rantaian penularan wabak Covid-19 di kampus.

Saya faham bahawa jika saya gagal/enggan dan/atau cuai memenuhi ikrar dan akujanji ini, saya boleh dikenakan tindakan tatatertib selaras dengan Kaedah-Kaedah Instutusi Pelajaran (Tatatertib Pelajar-Pelajar) 1976.

I agree to the pledge and undertaking/Saya setuju dengan ikrar dan akujanji

Student ID :

Name :

Date :